
Predikan på 11 söndagen efter trefaldighet 2020 

 

Vi är inne i trefaldighetstiden – växandets tid. Det växer i naturen men vi skall 
också växa…som människor…som Jesu lärjungar. Till växande hör rensande. 
Att rensa bort ogräset för att det goda skall få mer plats, mer näring. Idag 
uppmanar Jesus oss att rannsaka oss själva. Se på oss själva. Lever vi ut 
evangeliet? Tar det gestalt också i vår kropp, i vårt handlande?  

”Bli ordets görare inte bara dess hörare.” Så säger Jakob i dagens episteltext. 
Och hur vi lever ut vår tro, hur vi behandlar och möter våra medmänniskor är 
högst centralt om vi vill följa Jesus. För om vår tro är levande, då kommer den 
till uttryck i handling. Att vara kristen, är en livsstil då man lever ut Jesus 
Kristus!  

Förra söndagen var temat ”Nådens gåvor”. Detta att vi alla fått gåvor av Gud. 
Gåvor som skall användas så att de kommer andra människor till hjälp och till 
glädje och att det ärar Gud. Som ordets görare så använder vi våra goda gåvor 
som vi fått av Gud. Resurserna är olika. Man kan göra väldigt mycket med ett 
lyssnande öra. En famn åt en bedrövad. Ett telefonsamtal med någon som är 
ensam eller ledsen kan betyda massor. Att hjälpa eller stötta någon rent 
praktiskt. Och vi kan be… Det kan vi alla göra.  

Någon sa så här: "Det var en man, Jesus, som gick omkring och gjorde gott." 
Det smärtar mig att jag så ofta nöjer mig med att bara gå omkring." 

Jag måste medge att jag alltför ofta känner igen mig. "Det smärtar mig att jag 
så ofta nöjer mig med att bara gå omkring." 

Det kristna livet är ju inte ett ytterplagg som vi tar av och på när det passar. I 
vårt vardagsliv skall människor kunna utläsa vem vi tror på. Vår kristendom 
skall inte bara vara ord - utan liv. Det livet, tänker jag, är något vi får av Jesus 
Kristus. Vi fick det när vi döptes. Det livet växer om vi i tro håller oss till 
honom. Det får näring och styrka i vår bibelläsning, av vår bön, när vi samlas så 
här till gudstjänst. Då formas vi av honom. Förmodligen är det inget vi själva 
ser. Vi kan tvärtom se mer och mer av våra egna brister. Men lever vi nära 
Jesus så formas och präglas vi av honom så att vi blir allt mer lika honom. Jag 
vill ge er ett exempel på detta: En god vän till mig hade problem med en 
kollega. De kom inte överens och min vän tyckte att kollegan betedde sig illa 
och ofta sårade han henne genom det han sa och gjorde. I sin bön så bad min 



vän för den ”jobbiga kollegan”. Hon bad om att kollegan skulle förändras. Att 
han skulle få syn på att han faktiskt gjorde människor runtomkring honom 
ledsna. Genom bönen kan Gud förändra, men förändringen blir inte alltid 
såsom vi hade tänkt. Den jobbiga kollegan förändrades nog inte så 
mycket….däremot förändrades min vän i sin syn på den jobbiga kollegan. Hon 
upplevde att hennes ilska och frustration gentemot kollegan försvann och 
istället såg hon på honom med kärleksfulla ögon, med Jesu ögon skulle jag 
säga. Hon kunde känna sympati för honom. Lever vi nära Jesus så blir vi mer 
lika honom.  

Denna söndags symbol är en ros. I mitten av rosen finns ett hjärta och i 
hjärtats mitt finns ett kors. Rosen är en symbol för Jesu mor Maria och 
samtidigt en symbol för äkta fromhet. I sitt innersta, i sitt hjärta, bär Maria 
tron på Frälsaren Jesus Kristus. Därav hjärtat med korset i hjärtats centrum.  

Den symbolen vill jag bära med mig som en ständigt pågående bön.   
Vi kan alla bära med oss den symbolen, om vi vill, som en ständigt pågående 
bön inom oss. En bön om att våra hjärtan skall vara öppna för Kristus, att 
Kristus skall få bo i vårt hjärta. Bo och verka i våra hjärtan. Det kommer att få 
konsekvenser. Det kommer att synas utåt, i vardagen, i mänskovimlet. Synas 
vem vi tillhör, vem som är vår kraft, vår tröst och vårt hopp. Då lever vi ut 
evangeliet om vår Frälsare Jesus Kristus.  
 
 
 


